
 

 

     

Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag 

den 18 mars 2024 19.00 hos Siri Lundmark 

Närvarande: Agneta Collberg, Christina Qviberg, Stefan Qviberg, Siri 

Lundmark, Kjell Björk och Eva Larsson. 

§ 1  Öppnande av möte, godkännande av kallelse och dagordning 

Ordförande Agneta Collberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2  Föregående protokoll 

Protokollet från konstituerande styrelsemöte den 25 februari godkändes med till-

ägget att datum korrigerades från felskrivet ”2023” och lades till handlingarna. 

Beslutades att Ulla Thid blir vice ordförande samt att Eva skriver protokollen. 

§ 3  Ekonomi 

Kjell rapporterade dagens saldo på plusgirot, 73 737 kronor.  Stintan redogjorde 

för handkassan. Vid möte med banken bestämdes att Agneta och Kjell båda ska 

vara administratörer av bankkontot, vilket godkändes av resten av styrelsen.  

§ 4  Rapporter, meddelanden och inkommen post 

AdelsöNytt har hört av sig. Agneta planerar artikel om Fengstenen mellan 

Kunsta och Sättra samt artikel om Norrgården och Södergården vid kyrkan. 

Även föreningens 50 år ska uppmärksammas. 

Föreningsrådet har möte i helgen. Avvaktar direktiv kring röjning och eventuell 

uppmärkning av vår del av vandringsleden. Röjning den 7 april, samling vid 

Norrängen kl.13.00, Kjell plus två personer till. Siri förbereder mjöden. 

KalleVille Jakobsson har intervjuat gamla Adelsöbor, kassettbandet med inter-

vjuer är överlämnat till Alf Ohlén som ska överföra till mer bestående ljudfiler. 

 

§ 4.1 Café Hovgården och planering framöver 

Caféet planerar att öppna i början av maj, till att börja med torsdag till söndag. 

Vattenläckan i entrén är åtgärdad med nytt tak. Viss målning inomhus planerad. 

Beskärning av buskar och träd ska genomföras. Grusgången in från Hembygds-

gården ska breddas. 

§ 5  Arbetsläget inom ansvarsområdena 

a) Uppgården: Kjell vidtalad av Gordon Rönnberg om att ordna takpannorna. 

b) Museigruppen: Staffan Eriksson och Anita Björk har en tegelkärra och en 

vedkälke de vill donera till hembygdslaget, vilket tacksamt mottages. 



 

 

     

c) Dokumentationsgruppen: Vi har fått förfrågan av Sara Gullberg från Lunds 

Universitet att delta i en studie av hembygdsföreningars arkiv. Ulla och Siri 

sköter kontakten. 

d) Programgruppen: Vårprogrammet rullar på. Till höstprogrammet ska avgif-

ten för aktiviteter inte kunna förväxlas med avgiften för medlemskap.  

e) Bagarstugan: Agneta förbereder bakningshelgen. 

f) Örtagården och trädgården: Vintervila. Staket mot komposten planeras. 

g) Hembygdsdagen: 11 augusti. Tema 50-årsjubileum för föreningen. 

§ 6  Övriga frågor 

Diskuterades hur fler ska kunna vara tekniker/moderatorer vid föreläsningskväl-

lar. Kanske en utbildningskväll samt att så många som möjligt ges tillfälle att 

vara med vid riggning av projektor m.m. 

Stintan framförde ett tack från Eeva Axe som uppvaktats med blommor för sin 

tid i styrelsen. 

Hemsidan behöver moderniseras. Siri kontaktar Kalle Runristare för förslag om 

utformning och kostnad. 

§ 7  Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte blir måndagen den 29 april 19.00 hos Ulla i Blombacka. 

 

§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande Agneta tackade för visat intresse och särskilt för det goda fikat (Siris 

ananas/vinbärspaj) och förklarade mötet avslutat.  

Vid protokollet  Justeras 

 

Eva Larsson  Agneta Collberg 


